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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 30. oktober 2023, kl. Kl. 17.00 – 19.30 

Sted Lærerværelset på Nibe Skole 

Deltagere Stine Almskov, Christina Hoe Larsen, Anne Sophie Valbjørn, Frank Thinggaard, Pia 
Petersen, Line Glintborg, Annette Skræp, Tine Rytter, Cilius Ravn, Jens Anton Vil-
lefrance, Thomas Sørensen, Marianne Uhrenholt, Ann Christina Raunsbæk 

 
Afbud: Thomas Sørensen, Anne Sophie Valbjørn, Stine Almskov, Mette Melgaard 
 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

• Godkendt 
 

2. Mobiltelefonpolitik (30 min) 
Vi har aftalt, at vi i bestyrelsen ville se på, hvorvidt vi skal have lavet en formel mobiltelefonpolitik. I 
dag er praksis, at det er den enkelte årgang, som beslutter, hvor og hvornår elever må bruge mo-
biltelefoner.  

 Både elever og personale vil gerne indgå i en dialog. 
 Hvordan kommer vi videre herfra? Hvem skal inddrages? Hvad skal vi være opmærksomme på? 

• Forskellige perspektiver drøftes.  
o Chromebooks fylder umiddelbart mere end mobiltelefoner i undervisningen. 

Mobiltelefonerne bruges primært i frikvartererne.  

• Det besluttes, at der igangsættes en proces omkring mobilfri skole- og DUS-tid.  

• Vi afventer regeringens udmelding omkring brug af skærme.  
 
 
3. Overbygningselevernes tilladelse til at gå i byen (30 min) 

 I dag har elever fra 7.- 9.kl. tilladelse til at forlade skolen i pauserne. Det har sine fordele og ulem-
per. Skal eleverne fortsat have tilladelse til det? Vi tager en debat.  

• Forskellige perspektiver drøftes 
o Der har været henvendelser fra naboer til skolen omkring affald og opførsel.  
o Det kan styrke fællesskabet ikke at gå i byen, men blive på skolen. 
o Mange elever vil være utilfredse med at få frataget privilegiet.  
o Der er opmærksomhed på tilsynspligten.  

• Der bør være en opmærksomhed på timing og indhold omkring igangsættelse af proces-
ser, hvor eleverne kan opleve sig begrænset.  

• Der er overvejende tilslutning til, at man bliver på skolen i frikvartererne.  

• Skolen med inddragelse af elevrådet får nu en periode til at arbejde med, hvordan denne 
beslutning kunne implementeres og hvad det kunne give anledning til, der skulle prioriteres 
ift. tilbud til eleverne. Punktet tages så op igen på et kommende bestyrelsesmøde. 

 
 
4. Spisning (20 min) 

 
 

5. Henvendelse fra naboer omkring trafikken rundt om skolen (25 min.) Bilag vedhæftet.  
Der er kommet en henvendelse fra en af skolens naboer på vegne flere beboere omkring trafikale 
gener rundt om skolen. Vi behandler henvendelsen. 

• Forskellige perspektiver drøftes.  
o Tidligere og nuværende indsatser og erfaringer præsenteres.  
o Der er ikke p-pladser nok til personalet, men heller ikke udsigt til at dette udbed-

res. Parkeringsproblematikken italesættes løbende.  
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• Formanden besvarer henvendelsen.  
 

6. Henvendelse fra skolebestyrelsernes fællesråd (25 min) Vedhæftet bilag.  
Der er kommet en henvendelse fra skolebestyrelsernes fællesråd, som vil indsamle viden fra sko-
lerne om, hvilke tiltag der sættes i gang omkring styrkelse af elevernes trivsel. I det vedhæftede 
bilag fremgår de to spørgsmål, som ønskes besvaret.  

• Der er en lang række tiltag både som enkeltstående forløb og projekter, eksempelvis Sko-
letyrken i 23-24 og kompetenceudviklingskursus for alt pædagogisk personale samt tiltag 
der ses i skoledagens praksis eksempelvis understøttet af den kommunale co-teachin-
gindsats.  

• Skolebestyrelsen har generelt fokus på elevernes trivsel. Her kan eksempelvis nævnes, at 
klasselæreren har en lektion om ugen ud over den understøttende undervisning, som po-
pulært kaldes klassens tid. Den lektion er øremærket til lærings- og trivselsindsats på klas-
seniveau, gruppeniveau og individuelt niveau.  

• Nibe Skoles nye værdigrundlag afspejler vores kerneværdier og deres afspejling i praksis. 
Den ligger på Nibe Skoles hjemmeside.  

 
 

7. Nyt fra… (Til orientering 10 min) 

• Ledelsen (skolevejsprojekt, projekt ViKan, status på Chromebooks og apps) 
o Der er uklarhed om, hvorvidt der fortsat er afsat penge i budgettet til skolevejspro-

jektet. Vi følger udmeldingerne herom.  
o Projekt ViKan laver et lokalt tilbud til børn i skolevægring i vores område. Projektet 

er finansieret dels af de deltagende skoler i området dels af Børn og Unge. Målet 
for de børn, der går der, er at de igen kan få en hverdag med en form for skole-
gang og at de kommer i øget trivsel.  

o Status på Chromebooks og apps er, at der fremadrettet afsættes kommunale 
budgetmidler til Chromebook fra 4. klasse, dog forsøger vi at have klassesæt til 
booking på 0.-3. årgang. Der er fortsat mange apps, som ikke er tilladt og som be-
grænser brugerfladerne. Her afventes fortsat en afgørelse.  
 

• DUS-ledelsen 
o Erik Mikkelsen konstitueres som DUS-leder.  

 

• Elevråd 
o Eleverne kunne godt tænke sig flere små pauser i dobbeltlektionerne. 
o At kunne møde ind kl. 9.  
o Flere ure på gangene. 
o Forslag til udvalget i Cafe Hønen. 
o En konkurrence i pausen en gang om måneden fx bingo. 

 

• Formand 
o Regeringsændring på folkeskoleområdet taler ind i at give skolebestyrelserne 

flere beføjelser. Dette udspil følges.  
 
 

8. Evt. (5 min) 
 

 


